
Mondelinge vragen VVD Rijswijk op 6 oktober 2020

Waarom komt het College van B&W toezeggingen aan en afspraken met de 
Gemeenteraad structureel niet of niet tijdig na? Is hier sprake van onwil of onmacht? Of 
is hier zelfs sprake van het niet serieus nemen van de Gemeenteraad door het College?

Voorbeelden:
 ENECO gelden. Het College heeft ruime tijd geleden (zomer 2019) dat er een 

speciale bijeenkomst zou worden georganiseerd met de raad om de besteding 
van de opbrengst van de ENECO aandelen gezamenlijk te bespreken  Die 
bijeenkomst is nog steeds niet georganiseerd. Niet voor de Begrotingsraad 2019, 
niet voor het Kadernotadebat 2020 en nu dus ook niet voor het opstellen van de 
begrotingstukken voor 2021. Wat er wel gebeurd is dat het College 20 miljoen 
van de opbrengst heeft toegevoegd aan de reserves om tekorten af te dekken. 
Ook geven diverse wethouders aan dat zij ter dekking van plannen de ENECO 
gelden aangeven.( Beatrixlaan, oprichting Woonfonds, parkeergarage Huis van de 
Stad enz enz) De VVD fractie heeft herhaaldelijk om deze bijeenkomst gevraagd 
in en buiten de Raad.

 Huis van de Stad. De financiële rampspoed mbt Huis van de Stad is groot. Een 
overzicht van de stand van zaken is toegezegd aan de raad. Eerst in Juli 2020, 
toen rond het zomerreces, toen eind september…….en nu is die toelichting er nog 
steeds niet.de VVD fractie heeft gevraagd om die toelichting en die te bespreken 
voor de begrotingsbehandeling 2021 in november

 Herijking subsidiebeleid. Al jaren vraagt de Raad om een herijking van het 
subsidie beleid. Het vorig College heeft een nieuwe subsidie verordening 
opgesteld die is aangenomen door de Raad. De volgende stap die dit College meer 
dan een jaar geleden heeft beloofd is het analyseren van de effecten op huidige 
subsidieverlening als gevolg van deze nieuwe verordening . Nog steeds niet 
gebeurd, maar wel regelmatig om gevraagd oa door de VVD.


